



HARBOUR LIGHT
TECHNOLOGY LTD.
港勵科技有限公司

PORTABLE BLUETOOTH SPEAKER

便携式蓝牙方案



Main Feature

- Bluetooth 2.1 + EDR
- Speaker phone
- Built-in charging battery
- Aux-in
- USB charging for portable device
- NFC for Bluetooth pairing and connect.

主要功能

- 蓝牙 2.1 + EDR
- 可免提通话
- 内置充电电池
- USB 充电口
- NFC 蓝牙配对及连接

OVERVIEW

Harbour Light's designed Bluetooth portable speaker connects to any Bluetooth device for easy wireless audio playback. A portable wireless stereo speaker system with speakerphone, it allows you pick up the call freely without holding your mobile phone.

The speaker features Near Field Communication (NFC), which allows simple one-touch pairing for easy and instant music streaming.

Rechargeable Lithium ion battery lets you enjoy your music anywhere. Includes Aux line-in to listen to any audio source and USB charging port for charging portable devices.

概述

港勵便携式蓝牙喇叭能让您简易地连接任何蓝牙装置去播放音乐，配备清晰音色的立体声无线喇叭，能让你享受到好音乐。其免提通话功能，内置麦克风，来电时，音乐自动暂停，只需轻轻按下播放键，切入到免提通话模式，无需使用手机，就能畅快聊天。

NFC 功能能让称简易完成配对程序，使你能瞬间串流音色，不用再繁琐地做配对程序。

内置充电电池，能让随时随地让你连续播放 8 小时音乐。您亦可以使用 3.5mm 音频插线，输入到喇叭，这样能全面支持不同的音乐输入。也配备了 USB 充电埠为你其它设备充电。

FEATURES

- **Bluetooth** – V2.1 + EDR
- **AVRCP** – V1.4
- **Built-in Battery** – playback up to 8 hours.
- **Speaker Phone** – Support HS/HF profile.
- **USB charging port** – Support 1A USB device charging.
- **Battery level indication** – display the battery level of the device.

功能

- **Bluetooth** – 2.1 版本 + EDR
- **AVRCP** – 1.4 版本
- **内置充电电池** – 能连续播放 8 小时
- **免提通话** – 支持 HS/HF 协定
- **USB 充电口** – 能支持 1A 的设备。
- **电量显示** – 电池电量显示。

WWW.HARBOURLIGHT.COM.HK

HK Office: Flat 8, 15/F, Block A, Hi-Tech Industrial Centre,
5-21 Pak Tin Par Street, Tsuen Wan, Hong Kong
香港办事处: 香港新界荃湾白田霸街 5-21 号嘉力工业大厦
A 座 15 楼 8 室
Tel: +852 2492 1636 Fax: +852 2402 9213
email: sales@harbourlight.com.hk